

STYRELSEMÖTE FÖRENINGEN IFK LIT 2020-05-05

NÄRVARANDE

Jörgen Tyrebo, Cecilia Håkansson, Sören Hedlund, Peter Pålsson och David Hansson

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Jörgen Tyrebo hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat.

§ 2 VAL AV SEKRETERARE

Peter Pålsson valdes till sekreterare.

§ 3 VAL AV JUSTERARE

David Hansson valdes till justerare.

§ 4 FÖRRA MÖTETS PROTOKOLL

Förra mötets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

§ 5 GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN

Dagordningen godkändes.

§ 6 EKONOMI

Sören informerade om det ekonomiska läget och den är fortsatt solid.

Dock har SPF och PRO har avbokat danserna 17/5, 24/5, 31/5, 7/6, 14/6 och 28/6 på Hårkvallen.

Schools Out, som skulle hållas 12/6 är inställt enligt Anna på Fritidsgården.

Jörgen lägger ut info på tränarchatten om att medlemsavgiften måste betalas och att infon ska vidarebefordras till resp. lags chatt.

§ 7 HÅRKVALLEN

Jörgen har beställt diskmaskinsbyte, sker den 12/5, därefter sker städningen och diverse el-jobb.

Vi ska ha en halv-sidesannons i "vad händer i lit" i nr 1-3 hädanefter om att Hårkvallen kan hyras, Sören fixar.

Peter kollar upp låsen igen, och kostnad för ett nyckelsystem. (Fjolårets offert gäller ej längre).

David kollar med Magnus Wågström om att få ha ett "nålat" inlägg om hyra av Hårkvallen på Lits anslagstavla på Facebook.

Lars Björk fixar ett "nålat" inlägg om detta på IFK Lits sida på Facebook.

Miriam fixar en lag-lista för danserna och gräsklippningen.

§ 8 HÅRKMOVALLEN

Jörgen sätter upp en stor sponsorskylt på fikaboden

Peter kollar upp vad färg kan kosta för att måla fikaboden + bollförrådet. Vi vill även få avbytarbåsen målade, Peter kollar med kommunen.

Joakim Leijman kommer at städa upp bollförrådet.

§ 9 INKOMMANDE SKRIVELSER/MAIL

Ingenting.

§ 10 RAPPORT INNEBANDY

David har fixat en sarg, Jörgen tar upp frågan om var vi kan förvara den på sporthallen i samband med att han har kontakt med kommunen om frågan i nästa punkt.

§ 11 BADMINTON

Det behövs köpas in racketar och bollar inför nästa säsong. Jörgen kontaktar kommun om att få nya nät samt var sargen i förgående punkt ska förvaras.

§ 12 RAPPORT FOTBOLL

Korrekturen på matchstället har kommit och Jörgen beställer.
Ett avtal för matchbollssponsring ska tas fram.
Träningar fortsätter utomhus för alla lag.
Peter beställer ett antal jackor till ledarna för att ha ute vid matcher.

§ 13 ÖVRIGA FRÅGOR

"Skogsförrådet" ska rensas och ses över i slutet av Maj. Det finns stolar i bollförrådet på Hårkmovallen som borde fraktas dit alternativt tas till Hårkvallen.
En riskbedömning till kommunen ska göras av en ledare för alla lag för att vi ska få boka Hårkmovallen för att spela match.
Sören söker bidrag för förlorad inkomst hos RF och Länets.

§ 14 Mötets avslutande

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.
Nästa möte är tisdagen den 2/6 klockan 18.30

Peter Pålsson

Jörgen Tyrebo

David Hansson

.....

.....

.....

Sekreterare

Ordförande

Justerare